
 

 

Friskis & Svettis Bærum 

Referat styremøte 
 

 
Til stede: Elisabeth Sageng, Aina Eggen, Brit Stavik, Inger Louise Stange, Magrit Kilen Stoebner, Malene Juliette Myreng, Michel Mateos (delvis) og Geir 
Myrold 
Fraværende: Kjersti Syvertsen (vara) 
Andre: Daglig leder Charlotte Storm 
Avholdt: 20. oktober 2021 
Referent: Geir Myrold  
Neste møte: torsdag 18. november kl 17.00 
 
45.21 Godkjenning protokoll og agenda 
46.21 Daglig leders orientering 
47.21  Status medlemssystem Rubic, inkludert risikovurdering oppstart 1.11.21 
48.21 Status bemanning administrasjonen 
49.21 Gjennomgang økonomi og regnskap 
50.21 Kort oppsummering fra høstseminar BIR 
51.21 Høstseminar styret   
52.21 Eventuelt 
 - Status «Innspill til ny plan for fysisk aktivitet, idrett, friluftsliv i Bærum» 

- Glatt gulv i store sal  
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

45.21 Innkalling, agenda og 
protokoll 

Vedtak: 
Agenda godkjent 
Ingen kommentarer til protokoll 
Ingen punkter er meldt inn til eventuelt 

SL 

46.21. Daglig Leders 
orientering 

Behandling i møtet 
Status medlemstall: 

Aktive kort har steget fra 759 i aug til 842 i sept 

DL 
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Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

Kampanjer og aktiviteter: 

Kampanje «3for100» har solgt 41stk ila september, kjøres ut oktober 

«Åpen DAG» kjøres lørdag 30. oktober 

«Ukens økt» fortsetter 

Ny konkurranse lansert; «Like og dele» 

Ny kampanje «Green Friday / Green Week» kommer ila november 

Ny kampanje «2 første uker gratis», ala try & buy, lanseres snart 

FSB julekalender er under forberedelse 

Vi kjører i gang kåring av «Månedens funkis» i november 

Status funksjonærer: 

Samarbeid med og oppfølging av funksjonærer har høy prioritet. Mye godt engasjement 

Streaming: 

Fornuftig å opprettholde streaming tilbud, spesielt på basis timer hvor mange har lagt seg til en ny vane 

og trives med tilbudet. Covid situasjonen er også fremdeles uklar og slik sett er det bra å tilby 

valgmuligheter. 

 

Det er blandede oppfatninger om i hvilken grad vi skal tilby streaming og vi vil fortsette å høste erfaring 

og vurdere situasjonen 

 

Fokusområder: 

Øke medlemstall 

Rekruttere funksjonærer 

Rekruttere admin 

Vurdere behov resepsjon 

Vedtak  
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Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

Styret tok orienteringen til etterretning 

 47.21 Status medlemssystem 
Rubic, inkludert 
risikovurdering 
oppstart 1.11.21 

Behandling i møte 
FSB tar systemet i bruk 8. november, testperiode pågår nå. Innfasingen er pt i rute.  
Informasjon til funksjonærer 28. oktober og til medlemmer 1. november 
 
Vedtak 
Styret tok orienteringen til etterretning. 

DL 
 

 48.21 Status bemanning 
administrasjonen 

Behandling i møte 
Det jobbes med styrking av organiseringen og styrke kundeorienteringen 
 
Vedtak  

Styret tok orienteringen til etterretning. 

DL 

 49.21 Gjennomgang økonomi 
og regnskap 

Behandling i møte 
Brit orienterte om økonomisk status.  
 
Regnskapet for september 2021 viste et underskudd på kr 45.083. 
Medlemsinntekter (trening og medlemskontingent) var kr 279.034, på samme nivå som prognose for 
høsten 2021. 
Vi har fått tilskudd for 2021 fra NIF/kommune.  
Vi forventer driftsunderskudd i oktober-desember og et underskudd for hele 2021 på ca 600.000. Vi har 
opparbeidet egenkapital til å bære dette. 
Klage knyttet til merverdiavgiftskompensasjon er under behandling og forventes avklart i de nærmeste 
ukene. 
 
Vedtak  

Styret tok orienteringen til etterretning. 

Brit 

50.21 Kort oppsummering fra 
høstseminar Bærum 
Idrettsråd (BIR) 

Behandling i møte 
Charlotte, Elisabeth og Brit deltok fra FSB 
 

SL 
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Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

Hovedpunkt for FSB: 
Viktig å forholde oss til hvordan vi skal drive bærekraftig 
 
Ellers mye fokus på møtet på utbygging av fremtidige anlegg for de ulike idrettslag 
 
Vedtak  
Styret tok orienteringen til etterretning. 

51.21 Høstseminar styret   Behandling i møte 
Seminaret kjøres søndag 7. november kl 12-18, foregår i FS Norge sine lokaler på Ullevål stadion 
Generalsekretær for FS Riks Sverige deltar og gir strategiske råd 
Elisabeth jobber med konkretisering av agenda 
 
Vedtak  
Styret tok orienteringen til etterretning. 

SL 

52.21 Eventuelt  Status «Innspill til ny plan for fysisk aktivitet, idrett, friluftsliv i Bærum»: 
Jobbing med innspill pågår i regi av Charlotte og Geir, frist ila oktober 
 
Glatt gulv i store sal: 
Det jobbes med å finne en løsning på problemet 

 
 
 

 


